
Het is twee voor twaalf 
voor de jacht in Nederland

PS: De jacht moet op een normale manier kunnen bestaan. Help mee en maak vandaag uw bijdrage nog over! 
De samenwerkende partners. Samen Sterker Staan!

Steun ons met een financiële bijdrage. Een bijdrage voor de buitensporige 
kosten die wij moeten maken. Uw  bijdrage is harder nodig dan ooit tevoren. 
Scan de QR-code hiernaast met de camera van uw telefoon, of ga naar
www.jagersvereniging.nl/doneren-bodemprocedure en maak nú nog een bedrag 
over. U kunt ook een bedrag overmaken op NL52 SNSB 0957830475 ten name van 
de Koninklijke Nederlandse Jagersvereniging o.v.v. donatie bodemprocedure. Scan deze QR-code 

met uw camera

Wij hopen dat u als lid van één van onze organisaties, in deze crisisperiode, wil helpen om een door-
braak mogelijk te maken. Want dat is van groot belang voor de toekomst van de jacht in Nederland! 

Als iedereen helpt, dan kunnen wij samen voorkomen dat de benuttingsjacht verdwijnt. Samen staan 
wij sterker, dan ieder apart. Uw bijdrage wordt zéér op prijs gesteld! 

Met weidelijke groet, 

Theo ten Haaf
Voorzitter Jagersvereniging

René Leegte 
Voorzitter NOJG

Henry Meijdam 
Voorzitter FPG
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Geacht lid,

De toekomst van de jacht staat letterlijk op het spel. De minister voor Natuur en Stikstof, heeft 
opnieuw besloten om de jacht op konijnen in heel Nederland en op hazen in de provincies Groningen,
Limburg en Utrecht niet te openen. Dit op basis van een vertekend beeld van de werkelijkheid. 
Den Haag maakt beleid op basis van: 

  onvolledige data    
  gebrekkige beoordelingsmethoden 

Dit is de reden waarom wij vorig jaar eerst een Kort Geding hebben aangespannen tegen de Staat. 
Daarop volgend zijn wij een Bodemprocedure gestart. Hierdoor zijn wij in staat om de rechters van 
correcte data en wetenschappelijke rapporten te voorzien. Daarmee tonen wij aan dat duurzaam 
beheer van onze flora en fauna bij de jagers in goede handen is. Daarnaast is het van cruciaal belang 
dat onze eigen telgegevens worden meegenomen in de besluitvorming van de minister. 

Wij, de Jagersvereniging, de NOJG en de Federatie Particulier Grondbezit hebben hiervoor geld nodig 
om het beeld bij het ministerie te kantelen. Te beginnen voor de nú lopende bodemprocedure. 
Echter, een bodemprocedure kost geld, veel geld!


